
 

 
Minnesanteckningar från PTA-möte 2023-09-27 
 
Närvarande från PTA – Yvonne, Helena  
Närvarande från IESÖ –  Mr Ballard, Mrs Svensson, Mrs Asp,  
Samt fem föräldrar från åk 6, åk 4, åk7,  
 
Presentation av PTA  
Två (av fem medlemmar i styrelsen) är med på kvällens möte. Vi berättar kort om vad vi gör 
under ett läsår, t.ex. disco för åk 4, 5 och 6 i sept, nån liten julgrej i samband med 
julmiddagen, sponsring vid skolresor, sponsring vid klassaktiviteter och vi har möjlighet att 
hjälpa till om andra behov uppstå. Just nu är det drygt 100 familjer som är medlemmar. 
Vi ska även hjälpa Mr Åkerstedt att samla ihop lite vinterkläder, ett litet förråd med 
skidkläder som kan lånas ut till elever som saknar det vid t.ex. skidresa till Romme. 
 
Skolan berättar om aktiviteter 
Mr Ballard berättar att terminen har börjat bra, inget särskilt att rapportera. 
Åttorna har haft matkvällar – en mysig kväll där de lagar mat tillsammans och umgås. 
Årskurs sex ska göra liknande under hösten. 
 
Brandövningar har genomförts på skolan. IESÖ har tagit in Cosafe till skolan (en app i 
telefonen) för en tryggare skolmiljö. Med Cosafe larmapp för skolor möjliggörs effektiv 
hantering av bland annat lock-down, utrymning, hot, och brand mm. Inga stora renoveringar 
planerade, men dock se över och ersätta/uppdatera möbler i klassrummen. 
 
Gymnasiemässa på G - nästa vecka för niorna. 
Niorna ska även åka till riksdagen samt tekniska museet under hösten 
LAN på skolan med övernattning 27-29 okt. För åk 6-9 och det är många anmälda!  
Mr Åkerstedt behöver lite hjälp av föräldrar som kan komma in och hjälpa till några timmar. 
 
Åk 6 har nya klasser. Här blandas både nya och gamla elever i fyra nya klasser och därför har 
de jobbat en hel del med teambuildning. Verkar som det går väldigt bra för klasserna. De 
älskar sina skåp och cafeterian – mycket snack om det. Åk 6 har prao hos vaktis och 
matsalen. 
 
Det finns mycket att fira under hösten 2023, det är 30 år sen skolan IES grundade, 20 år sen 
skolan i Örebro startade och Junior School (åk 4 och 5) har funnit i 10 år nu. Ska firas v 42. 
 
Utvecklingssamtal v 43, föräldrar får välja om man vill ha fysiskt eller digitalt. Sen pandemin 
är det ungefär 50/50 på vad föräldrar väljer. I åk 4 och 5 är det övervägande fysiska möten 
fortfarande. 
 
Prao v 45 och 46 för Åk 8 
 
V 46 är det nationella prov för 6:or och 9:or. 
 
V 46 är sjuorna med i en entreprenörstävling i två dagar, förra året vann Umeå  



 

 
Dec - Nobelmiddag/julmiddag 
Nov – thanksgiving – hela vecka  
Fredag innan höstlov – spökvandring för alla elever en nia ordnar. 
Kanske bra att veta vilka ämneslärare som kommer? Inför nästa PTA. 
 
 
Frågor och diskussioner 
• Är PTA är ungefär som skolrådet? Ja, fast inget tvång för föräldrar från varje klass att 

medverka. 
• Föräldrar skulle vilja ha en presentation av alla lärare, digitalt eller på föräldrarmötet. 
• Mingel på skolan skulle locka föräldrar att komma och titta på skolan, kanske en PTA 

Dinner? Där föräldrar bjuds in att provsmaka skolmaten samtidigt nån föreläser, kanske 
om kost? Till självkostnadspris. 

• ParentCafé har skolan haft tidigare men lagt på is efter pandemin pga dålig uppslutning. 
Dags att dra igång det igen? Finns det intresse? Vi tror det, beroende på ämnet? 
 

Förslag på ämnen till ParentCafé: 
• Våld/gäng och ungdomar - Fältgruppen och polisen - Finns det möjlighet att få hit nån 

kväll? 
• Studieteknik 
• Spelberoende 
• Grooming 
• Hur hanterar skolan och föräldrar AI? 
 
Hur får man till ett bra mingel?  
• Ha ett mingel för nya föräldrar –  stanna kvar på skolan när discot (åk 4, 5 och 6). 
• Då är man i cafét kanske och skolan berättar om IESÖ’s rutiner och presenterar skolan lite 

mer utförligare för nya (och gamla) föräldrar. Åk nio kan sälja mat och fika till föräldrarna 
samtidigt som discot pågår i bottenvåningen. Rundvandring (som kan hållas av nior också) 
för föräldrar i skolan? 

 
Tips på aktivitet för att samla in pengar – eleverna lagar mat för föräldrarna och föräldrar 
betalar för maten. Klassvis. 
 
 
PTA PÅMINNER 
Det är årsmöte 26:e oktober kl 18.00 (plats är ej bestämt än) och alla är varmt välkomna att 
vara med. Vi vill gärna bli fler och få fler idéer hur vi ska som föräldrarförening stötta och 
bidra till våra barns skolgång på ett bra sätt. 
 


